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Hoeveel uren aan opvoedondersteuners hebt u begroot in 2019 voor het opvangen van 
schoolmaatschappelijk werk? 
 
Er zijn geen extra uren begroot voor het opvangen van het schoolmaatschappelijk werk. Het 
gaat namelijk concreet om 14 situaties die spelen voor Gemert-Bakel. De afstemming over 
de aansluiting van de opvoedondersteuners is gemaakt met het Commanderij College. Hier 
nemen wij de verantwoordelijkheid voor de uitvoering van de jeugdwet. Het is natuurlijk wel 
zo dat het schoolmaatschappelijk werk een relevante bijdrage kan zijn voor de kwaliteit van 
het onderwijs. De onderwijskwaliteit betreft echter de verantwoordelijkheid van het 
Commanderij College en niet die van de gemeente. We ontvangen daar ook geen geld voor 
van het rijk. Vandaar dat de keuze is gemaakt het bedrag te schrappen. 
 
Hoeveel uren aan opvoedondersteuners hebt u begroot in 2019 voor het opvangen van 
de caseload die vanuit de LEV groep richting de opvoedondersteuners komt. 
 
Er zijn geen extra uren begroot voor het opvangen van de caseload vanuit de LEV groep. 
We zijn tevreden over de inzet van de jongerenwerkers van de LEVgroep en zien dat daar 
de gewenste verbinding tot stand komt. Jeugdmaatschappelijk werk heeft die verbinding 
onvoldoende opgeleverd, vandaar dat we inzetten op jongerenwerk en niet verder willen 
inzetten op jeugdmaatschappelijk werk. 
 

Om werkelijk te kunnen beoordelen of er überhaupt sprake is van bezuinigingen, 
ontkomen wij er niet aan onderstaande gedetailleerde vraag aan het college te stellen. 
Kostprijs opvoedondersteuner per uur 
Op basis van de 10? fte opvoedondersteuners die Gemert Bakel het afgelopen jaar in 
dienst heeft genomen, zouden wij graag willen weten wat de gemiddelde kostprijs per uur 
is van een opvoedondersteuner op basis van de productieve uren dat men in het werkveld 
actief is. Wij willen niet alleen de kostprijs per uur weten, maar zien ook graag de 
berekening c.q. een gedegen onderbouwing om tot deze integrale kostprijs/per uur te 
komen. Integrale kostprijs/per uur Hierbij verwachten wij dat niet alleen gerekend wordt 
met de loonkosten, maar alle toe te wijze kosten meegenomen wordt in de berekening en 
dat deze afgezet wordt t.o.v. de productieve uren die een opvoedondersteuner in het veld 
werkzaam is. 
 
We denken er goed aan te doen u eerst informatie te verstrekken. In de voorgaande jaren 
werkte dezelfde groep medewerkers voor ons, op dezelfde werkwijze, met dezelfde 
faciliteiten. Ook toen kwamen deze kosten voor onze rekening. De gekozen constructie was 
echter een detachering vanuit de jeugdzorgaanbieders. Door de detachering om te zetten 
naar een dienstverband is een structurele jaarlijkse besparing gerealiseerd van € 180.000. 
De kosten voor opleiding, ziekteverzuim en faciliteiten waren al opgenomen in de begroting. 
Ook het aantal productieve uren is dus onveranderd. De opvoedondersteuners zijn blij met 
de gekozen constructie en zien een meerwaarde door de decentralisaties gezamenlijk lokaal 
uit te voeren.  
 
Tijdens de behandeling van de begroting is een bezuiniging van 135K euro voor de 
LEV groep afgesproken. Echter voert u nu een bezuiniging door van 162K euro door. 
Op welke gronden wijkt u af van de vastgestelde begroting en bezuinigt u 27K extra bij 
de LEV groep? 
 



Er is een minimale besparing aangegeven van tenminste € 135.000. Op basis van de 
uitwerking van de bezuinigingen is duidelijk geworden dat er nog een extra bedrag bezuinigd 
kan worden. Het college heeft hiertoe besloten omdat we op een aantal onderdelen niet 
overtuigd zijn van de meerwaarde van de inzet van de LEVgroep op die onderwerpen, dan 
wel dat het in het licht van de bezuinigingen mogelijk is om te kunnen bezuinigen. Binnen het 
sociaal domein wordt € 1.100.000 meer uitgegeven dan aan budget wordt verstrekt door het 
rijk. We zijn het aan alle inwoners van Gemert-Bakel verplicht gezamenlijk onze uiterste best 
te doen om binnen het budget uit te komen. De extra uitgaven zetten namelijk ook de rem op 
een aantal gewenste ontwikkelingen uit het coalitieprogramma. 
 
We zijn blij met uw betrokkenheid met het sociale domein, en delen we het beeld dat er grip 
op de kosten moet komen. Wat ons betreft gaat dat niet door alles te laten hoe het was en 
moeten er keuzes gemaakt worden. Wanneer er gaten vallen in de dienstverlening of zaken 
op een andere manier beter kunnen worden ingericht blijven we daar alert op en zijn we blij 
met de suggesties die worden aangedragen. Het gaat dan om concrete voorstellen waarover 
u wordt geïnformeerd wanneer deze passen binnen de begroting en ter besluitvorming 
wanneer dat niet het geval is. 
 
Tenslotte wil het college duidelijkere afspraken met de LEVgroep maken over de 
dienstverlening die de gemeente van de LEVgroep verwacht. Dit traject loopt op dit moment. 
Wat het college betreft is de vraag of er voor een bepaald doel extra geld beschikbaar moet 
worden gesteld bijzonder relevant en voor ideeën staan we open. We zijn er echter niet op 
voorhand van overtuigd, dat daarvoor in alle gevallen de LEVgroep de meest geschikte partij 
is.  
 
 
 
 


